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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:1230 Antalet människor som kan komma till Sverige från krigets 
Ukraina

 

Statsrådet Anders Ygeman uttalar i en intervju i Dagens Nyheter den 24 
februari 2022 att bedömningen är att "flyktingströmmarna kommer att gå 
sydväst i Europa och inte norrut" samt att "om vi skulle stå inför en humanitär 
katastrof i Ukraina så kan vi naturligtvis skala upp".

Lite drygt en vecka senare har 1,7 miljoner människor flytt Ukraina och 2 000 
ukrainare har sökt asyl i Sverige. Sistnämnda siffra säger lite om hur många 
ukrainare som tagit sig till Sverige. 

Till detta kommer att statsrådet i en intervju i TV4 den 7 mars 2022 nämner att 
även om Sverige bara ska ta emot sin del så kommer den delen att kunna vara 
betydlig.  

Mot denna bakgrund frågar jag statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att antalet människor 
som kan komma till Sverige från krigets Ukraina inte underskattas i regeringens 
och Migrationsverkets prognoser?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-08
Besvaras senast
2022-03-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


